

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 112/25-26
校內影片拍攝活動

敬啟者：

貴子弟參加了嶺南大學之影片拍攝活動，並將回校參與拍攝活動，有關活動詳情臚列如下：

日期：	二月五至六日（星期四、五）
時間：	上午 9:00 至下午 12:00
拍攝地點：	本校

學生於完成拍攝活動後，需自行前往天水圍運動場參與學校運動會。

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動，並於二月五日（星期四）或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與方祺老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

（賴珮賢）

二零二六年二月四日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 112/25-26
校內影片拍攝活動

班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

學生聯絡電話：_____

家長聯絡電話：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 112/25-26
Film Shooting Activity

4th February 2026

Dear Parents

Your child is participating in the film shooting activity organized by the Lingnan University and will conduct the shooting at school on 5th and 6th February 2026. For details, please refer to the Chinese version.

Please return the signed e-reply slip by 5th February 2026 (Thursday). Please free feel to contact Mr Fong Ki Ken on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Lai Pui Yin'.

Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.